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Mike: Hey, Mari.
迈克：嗨，马里。

Mari: Hey.

马里：嗨。

Mike: So, I told you about Florida. How about you tell me something about New York?

迈克：我和你说了佛罗里达州的情况。你能和我说说纽约吗?

Mari: New York, yeah. I was born in New York, and I lived there for a little bit over half of my life. There's lots to do in New York.

马里：纽约，好的。我出生在纽约，到目前为止，我人生中一半以上的时间都在纽约度过。纽约有很多可以做的事情。

Mike: So, what part are you from?

迈克：你来自纽约哪里?

Mari: I was born in New York City and then I grew up in the suburbs about 40 minutes north of New York City.

马里：我出生在纽约市，在纽约市以北40分钟车程的郊区长大。

Mike: So, what did you do growing up?

迈克：你怎么度过的成长阶段?

Mari: When I was very young I used to go to museums with my parents or go to Broadway shows, and go shopping as well.

马里：我小时候经常和父母一起参观博物馆，看百老汇演出，还有购物。

Mike: So, you like the city life?

迈克：你喜欢城市生活吗?

Mari: I do like the city life. It's very convenient. It's energetic. There's lots to do, and New York City is really diverse so it's fun to see the different communities and different people and tourists walking around.

马里：我很喜欢城市生活，便利又充满活力。城市里有很多活动，纽约是个非常多样化的城市，有各种各样的社区，看着各种各样的人和游客在周围走动感觉很有趣。

Mike: So if I was visiting New York, what should I do?

迈克：如果我去纽约旅行，你会建议我做什么?

Mari: It depends on which season went to visit, so I don't know if you went during the spring or summer time, I would suggest that you spend some time in Central Park. Go see sports. A lot of sporting events during the summer and there are a lot of events also in Central Park. There's outdoor theater and music concerts and stuff but if you went maybe in the wintertime, you should go see all the windows on Fifth Avenue that are decorated with very holiday themed decorations and Rockefeller Center is know for their big Christmas tree, and you just get a really fun feeling in New York City. Everyone's a little bit more nicer, and I don't know, I like all the seasons in New York City so it depends on which season you decide to visit.

马里：这要取决于你在哪个季节去纽约旅行，如果是春季或夏季去纽约游玩，那我建议你去中央公园看体育比赛。夏季有许多体育赛事，纽约中央公园也会举行多种赛事。还可以去露天剧场或参加户外音乐节，不过如果你冬天去，那可以去第五大道上观赏用节日主题饰装饰的橱窗，还可以去看洛克菲勒中心那颗著名的圣诞树，在纽约市可以玩得很开心。纽约市民都很友善，我喜欢纽约市的所有季节，如何游玩要取决于旅行季节。

Mike: Ah, sounds great, so there's a lot of things to do in New York.

迈克：听起来太棒了，纽约有很多活动。

Mari: Yeah.

马里：对。
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